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Styret i Sykehusinnkjøp HF inviteres til å treffe følgende vedtak: 

1. Styret tar årsrapport 2021 fra AMU til orientering. 
 

 

 

 

 

Vadsø, 20. januar 2022 

 

Bente Hayes 

Administrerende direktør 
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1. Hva saken gjelder 
Arbeidsmiljøutvalget (AMU) i Sykehusinnkjøp HF skal hvert år avgi rapport om sin virksomhet til 

virksomhetens styrende organer og arbeidstakernes organisasjoner, jfr. Arbeidsmiljøloven § 7-2, nr. 

6. 

Administrerende direktør legger med dette frem årsrapport 2021 fra AMU for styret til orientering. 

 

2. Hovedpunkter og handlingsalternativer 
I 2021 har arbeidsgiversiden hatt leder- og nestledervervet i AMU. Leder har vært Bente Hayes med 

Erik Sturla Kongshaug som nestleder. Avdeling HR har fungert som sekretariat for AMU. 

Rapporten oppsummerer med at “AMU har i 2021, som organisasjonen ellers, vært preget av 

pandemien. Likevel har Sykehusinnkjøp HF prioritert AMUs arbeid og gjennomføring av møter.” 

Administrerende direktør er godt fornøyd med det arbeidet som er gjort i AMU i 2021 og vil 

fremheve det gode samarbeidsklimaet som har preget dette arbeidet. 

 

3. Anbefaling 
Administrerende direktør anbefaler at årsrapport 2021 fra AMU i Sykehusinnkjøp HF tas til orientering.  

 

 

 

Trykte vedlegg 

• Årsrapport AMU 2021 


